

Garantie Lampe Sunflower



Votre nouvelle Lampe Sunflower vient avec une garantie de 1 an du manufacturier.

Un entretien régulier doit être fait afin de maintenir le bon fonctionnement de l'appareil. La garantie n'est pas applicable si le manufacturier juge que l'entretien a été négligé.

L'appareil doit être branché à une barre de surtension.

Si l'appareil est endommagé, la garantie ne sera pas applicable et les réparations seront aux frais du client.

Veuillez conserver le numéro de série de votre machine située sur l'étiquette blanche dans la partie supérieure de la lampe ainsi que votre preuve d'achat.

Entretien : Nettoyez la lumière à l'aide d'un chiffon humide de façon hebdomadaire.

Retirez toute poussière de la lampe avec un aspirateur chaque semaine.

Lavez le filtre de façon hebdomadaire dans la laveuse.

Veuillez nous contacter pour toutes questions et pour l'assistance technique.

Distributeur :

Summum Beauté International

Brossard : 450-678-3231

Québec : 418-874-0444

Manufacturier :

Bauusa : 973-904-3200 www.bauusa.com

11 Amity Street, Paterson, NJ 07522

Sunflower lamp warranty



Your new Sunflower Lamp comes with a 1-year manufacturer's warranty.

Regular maintenance is required to keep the unit in good working order. The warranty does not apply if, in the opinion of the manufacturer, maintenance has been neglected.

The unit must be connected to a surge bar.

If the unit is damaged, the warranty will not apply and repairs will be at the customer's expense.

Please retain your machine's serial number, located on the white label at the top of the lamp, together with your proof of purchase.

Maintenance: Clean the light weekly with a damp cloth.

Remove any dust from the lamp with a vacuum cleaner every week.

Wash the filter weekly in the washing machine.

Please contact us for questions and technical assistance.

Distributor:

Summum Beauté International

Brossard: 450-678-3231

Québec: 418-874-0444

Manufacturer:

Bauusa: 973-904-3200 www.bauusa.com

11 Amity Street, Paterson, NJ 07522